



**(B)trained business training**  
for franchise partners, importers, agents

**(B)trained formation commerciale**  
pour les partenaires de franchise, les importateurs et les agents

## (B)trained program: Overview

### DAY 1 – (B)understood

In order TO BE UNDERSTOOD by your future customers and trainees you have to be confident about technology and theory. We will make sure you fully understand the basics of biogas science and technology.

8:30 introduction to (B)energy and to our business approach  
9:00 biogas science: anaerobic digestion  
12:30 lunch  
13:30 biogas technology: different models and the (B)energy system  
15:00 stove technology: practical use and modification

### DAY 2 – (B)practical

Whether your customers are satisfied with the technology highly depends on how well you install and service their system. We will teach you all important issues to make your business successful!

8:30 installation of sample (B)plant, greenhouse, piping and backpack fill-up station  
12:30 lunch  
13:30 installation competition with the use of (B)app  
15:00 maintenance and trouble shooting

### Day 3 – (B)committed

Becoming part of (B)energy means becoming a fully confident and professional biogas entrepreneur. But you are not alone, (B)energy supports you and here we teach you how!

8:30 business management with (B)energy service tools  
10:00 business calculations and scenario examples  
12:30 lunch  
13:30 opportunity for detailed discussion with (B)energy founder Katrin Pütz about next steps



# Programme de formation (B)formé : vue d'ensemble

## DAY 1 – (B)compris

Pour être compris de vos futurs clients et stagiaires, vous devez avoir confiance en la matière et la technologie. Nous veillerons à ce que vous compreniez parfaitement les bases de la science et de la technologie du biogaz.

8h30: introduction à (B)energy et à notre approche commerciale.

9h00: science des biogaz - digestion anaérobie.

12h30: pause déjeuner.

13h30: technologie du biogaz - différents modèles et la solution (B)energy.

15h00: technologie du réchaud - utilisation pratique et modification.

## DAY 2 – (B)pratique

Que vos clients soient satisfaits de la technologie dépend fortement de la qualité de l'installation et de la maintenance de leur système. Nous vous enseignerons toutes les questions importantes pour la réussite de votre entreprise!

8h30: installation d'un système (B)plant, d'une serre, d'une station de remplissage, de la tuyauterie et du sac à dos.

12h30: pause déjeuner.

13h30: concours d'installation à l'aide de l'application (B)app.

15h00: formation sur la maintenance et le dépannage.

## Day 3 – (B)engagé

Faire partie de (B)energy signifie devenir un entrepreneur en biogaz, totalement confiant et professionnel. Mais vous n'êtes pas seul; (B)energy vous soutient et nous vous apprenons comment!

8h30: gestion d'entreprise avec les outils de service de (B)energy.

10h00: calculs de "business model" et exemples de scenarios.

12h30: pause déjeuner.

13h30: discussion détaillée avec Katrin Pütz, fondatrice de (B)energy, sur les prochaines étapes.



# Training Location & Cost /Lieu et coût de la formation

- Training cost/Coût de la formation
  - **ENG:** please see training cost for respective training in the registration form
  - Including lunch, drinks, training material
  - Additional costs for travel, accommodation and food have to be covered by the participants
  
- **FR:** *veuillez consulter le coût de la formation correspondante dans le formulaire d'inscription*
- *Comprenant le déjeuner, les boissons, le matériel de formation*
- *Les frais supplémentaires pour le voyage, le logement et la nourriture doivent être couverts par les participants*

**ENG:** After registration we will provide you with additional information about the location and assist with organizing your participation. If you have any questions prior to registration, please contact us on [be-trained@be-nrg.com](mailto:be-trained@be-nrg.com).

We look forward to seeing you at (B)trained!

**FR:** *Après l'inscription, nous vous fournirons des informations supplémentaires sur le lieu et vous aiderons à organiser votre participation. Si vous avez des questions avant l'inscription, veuillez nous contacter à l'adresse [be-trained@be-nrg.com](mailto:be-trained@be-nrg.com).*

*Nous nous réjouissons de vous voir à (B)trained !*